
 
Valberedningens rapport och förslag till styrelse samt revisorer för 
verksamhetsåret 2025 
 

Valberedningens sammansättning 

Hanna Larsson och Conny Drivemark valdes in i valberedningen under årsmötet 2024.   

Input från styrelsen 

Under hösten deltog valberedningen på ett styrelsemöte och beskrev processen framåt. I december 
skickade valberedningen ut ett formulär med sex frågor till samtliga ledamöter i Balltorps styrelse i 
syfte att samla in vägledande information till valberedningens fortsatta arbete. 

1. Om din mandatperiod går ut, vill du bli omvald för att fortsätta arbetet i styrelsen i minst en 
mandatperiod till? 

2. Om din mandatperiod inte går ut, har du för avsikt att sitta hela mandatperioden ut? 
3. Hur tycker du att styrelsearbetet har fungerat under året som gått? 
4. Vilka ytterligare kunskaper, kompetenser och erfarenheter tycker du efterfrågas i styrelsen för 

att kunna fortsätta på bästa sätt framåt? 
5. Vilka är dina förslag på förbättring och förändring av styrelsens sammansättning inför nästa 

mandatperiod? 
6. Övriga tankar och funderingar? 
 

Samtliga styrelsemedlemmar inkom med svar. Styrelsearbetet har fungerat väl under året, med starkt 
engagemang och god sammanhållning. Klubben har tagit viktiga steg framåt, och rollen som 
föreningsutvecklare har varit särskilt värdefull. Samtidigt behöver arbetsfördelningen förbättras för 
att minska beroendet av enskilda personer. 
 
Inför framtiden lyfts vikten av engagemang i styrelsen, och kunskap inom sponsring ses som en 
tillgång. Det finns även ett behov av en tydligare gemensam strategi för klubbens utveckling och mål. 
För att stärka styrelsens arbete framåt föreslås en jämnare fördelning av arbetsuppgifter, ökat 
deltagande i aktiviteter samt en utvärdering av styrelsens storlek och behov. Samverkan med andra 
föreningar kan också ge värdefulla insikter. 
 
Mandatförändringar: 
Ordföranden ställer sin plats till förfogande men lämnar inte om en ersättare saknas. En ledamot 
avslutar sitt uppdrag vid årsmötet, medan övriga fullföljer sina mandat. Suppleanterna ställer upp för 
omval.  
 
Rekryteringsprocess för nya ledamöter 

Valberedningen använde flera kommunikationskanaler för att rekrytera ledamöter till Balltorps FF:s 
styrelse. Dessa inkluderade utskick till medlemmar, ledare och föräldrar, samt direktkontakt med 
potentiella kandidater. 

 

 



Presentation av nya ledamöter  

Valberedningen föreslår två nya kandidater för verksamhetsåret 2024 samt omval av sittande 
suppleanter. Dessa inkluderar individer med en bred erfarenhet från olika yrkesområden och 
engagemang i föreningen. Valberedningen eftersträvar en så jämn könsfördelning som möjligt och 
konstaterar att detta mål inte fullt ut kommer att uppnås. 

1. Tommy Olsen – Har varit en del av Balltorp FF i 16–17 år, både som spelare och ledare. 
Tidigare tränare för P01 och en av initiativtagarna till motionslaget, där han idag är aktiv som 
ledare. 

2. Anna Lindhe Najafi – Engagerad i Balltorp FF sedan 2017 med en stark koppling till 
föreningen genom sin familj. Grafisk designer som är kreativ, lösningsorienterad och 
noggrann. Brinner för föreningsgemenskap och att skapa en positiv miljö för barn och 
ungdomar. 

3. Federico Guisiano – Utbildad jurist – arbetat med försäljning och marknadsföring 
internationellt de senaste 15 åren. Har spelat fotboll hela sitt liv och är idag tränare för P15. 
Suppleant i styrelsen 2024. 

4. Jonas Ringdahl -Utbildad ekonom och hälsovetare, arbetar som personlig tränare. Två aktiva 
barn i föreningen. Tränare för P14. Beskriver sig som engagerad, pålitlig med ett stort intresse 
för kost, motion och hälsa. Suppleant i styrelsen 2024. 

Efter konstituerande möte blir den nya styrelsens uppdrag att göra upp en tydlig arbetsfördelning 
utifrån 2025 års verksamhetsplaner. 

 

Valberedningens förslag 

Valberedningen föreslår följande styrelse för 2025 års verksamhet: 

• Ordförande Tommy Olsen - väljs på 1 år 

• Ledamot Anna Lindhe Najafi – väljs på 2 år 

• Ledamot Vivian Burgos – sittande 

• Ledamot Petra Svensson - sittande 

• Ledamot Jonas Werley - sittande 

• Ledamot Ola Tengblad - sittande 

• Suppleant Federico Guisiano – väljs på 1 år 

• Suppleant Jonas Ringdahl – väljs på 1 år 

 

Valberedningen föreslår följande revisorer för 2025 års verksamhet: 

 Ronny Thörnqvist 

 Agneta Withfeldt 



 

Valberedningen tackar för detta år och ser fram emot att tillsammans fortsätta arbeta i en anda av 
gemenskap, glädje och respekt där alla har en plats och känner sig välkomna! 

 


